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Verslag commissievergadering gemeente Westerwolde 

Details vergadering 

Datum:  11 januari 2023 

Plaats:   Raadzaal Sellingen 

Voorzitter:  Wilt Meendering 

Raadsadviseur: Hanneke van Barneveld 

 

Geluidsverslag commissievergadering 11 januari 2023 

https://www.raadszaaldigitaal.nl/westerwolde/commissie/2023/01/11/ 

 

Aanwezige raadsleden 

Politieke partij Naam 

Gemeentebelangen M. Visscher (fractievoorzitter), J.R. Kruiter-Draadjer, H.J.H. Geukes, R. 

Koskamp, L.H.K. Middel en B.G. Peters 

PvdA W.J. Eilert (fractievoorzitter), E. Duursma-Kooman, D. Gruben-Abbas, R. 

van Dam (plv. commissielid) 

CDA M. Heidekamp-Prins, S. Lok, J.E. Tammes (plv. commissielid) 

PVV R.J.H.H. Rep (fractievoorzitter), R.G.M. Staphorst, C.M.H.B. Kamphuis (plv. 

commissielid) 

GroenLinks E. Hoomoedt (fractievoorzitter) 

VVD K.R.P. Buigel (fractievoorzitter) 

Ecologisch Alternatief E.C. van der Horst (fractievoorzitter Ecologisch Alternatief) 

Lijst Hemmen H.M. Hemmen (fractievoorzitter Lijst Hemmen) 

 

Tevens aanwezig: 

Naam: 

Burgemeester J.W. Velema 

Wethouder H. van der Goot 

Wethouder H.J. Kuper 

Wethouder F.J. Luth 

Wethouder W. Potze 

Wethouder S. Ebbers 

 

https://www.raadszaaldigitaal.nl/westerwolde/commissie/2023/01/11/
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Afwezig: 

H. Meijer-Zwerver, raadslid PVV 

S. Keizer, raadslid PvdA 

H.L. Brouwer, raadslid PvdA 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet een ieder van harte welkom.  

 

2. Mededelingen Raadscommissie en College 

De heren Brouwer (PvdA) en Keizer (PvdA) zijn afwezig en worden vervangen door de heer Van Dam 

(PvdA). 

Mevrouw Meijer (PVV) wordt vervangen door mevrouw Kamphuis (PVV). 

De heer Tammes (CDA) neemt de plek in van de heer Meendering (CDA). 

 

Mevrouw Van der Horst (Ecologisch Alternatief) heeft een mededeling over de plantdag in Wedde. 

 

3. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

  

4. A. Spreekrecht voor burgers over geagendeerde en niet geagendeerde onderwerpen 

B. Spreekrecht voor commissieleden 

Mevrouw Van der Horst (Ecologisch Alternatief) spreekt in over het schoonmaken van sloten en oevers. 

Wethouder Van der Goot zegt toe hier schriftelijk op terug te komen (T2023-01). 

 

Mevrouw Kamphuis (PVV) spreekt in over het sluiten van buurthuis De Brug in Bellingwolde. 

Wethouder Van der Goot geeft aan waarom het buurthuis is gesloten.  

 

Mevrouw Hemmen (Lijst Hemmen) verzoekt het college om op korte termijn een informatieve bijeenkomst 

te plannen betreffende het centrumplan Ter Apel. Dit in verband met het eventueel organiseren van een 

rondetafelgesprek. 

 

De voorzitter geeft aan dat dit in de agendacommissie wordt besproken. 

 

De heer Rep (PVV) heeft  een 3-tal vragen: 

1. Wordt er al aanspraak gemaakt op het tijdelijk noodfonds energiecrisis. 

2. Is er al progressie betreffende de inzet van het team toezicht speciale doelgroepen Ter Apel. 

3. Komt er nog een informatieavond voor omwonenden van het hotel Bourtange in verband met 

opvang vluchtelingen in dit hotel? Hebben zich nog meer accommodaties gemeld bij het COA? 

Ad. 1.  De portefeuillehouder komt hier schriftelijk op terug (T2023-02). 

Ad. 2. De burgemeester geeft aan dat het ministerie de inzet evalueert (T2023-03). 

Ad. 3.  De burgemeester antwoordt ontkennend. 

 

De heer Buigel (VVD) reageert op de opmerking van mevrouw Van der Horst met betrekking tot plantdag 

Wedde.  
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Burgemeester Velema beaamt hetgeen de heer Buigel aangeeft. 

 

5. Vaststellen verslag commissievergadering d.d. 23 november 2022 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

Naar aanleiding van: 

Burgemeester Velema komt schriftelijk terug op het verzoek van mevrouw Van der Horst (Ecologisch 

Alternatief) met betrekking tot de aanbevelingen en conclusies die staan in de beantwoording van de 

toezegging Zonnepark De Sellingerbeetse (T2022-42). 

 

6. Verklaring van geen bedenkingen bouw vier levensloop bestendige woningen Nieuweweg in 

Bellingwolde 

Insprekers zijn:  

 de heer Huisman 

 de heer De Raaf 

 de heer Werkman 

 

Er wordt gereageerd op de insprekers door mevrouw Van der Horst (Ecologisch Alternatief) en de heren 

Rep (PVV) en Hoomoedt (GroenLinks). 

 

Op de vraag van de heer Hoomoedt (GroenLinks) met betrekking tot plaatsing op de agenda reageert de 

voorzitter dat het onderwerp gepland stond voor de raad van december maar is op verzoek van de raad 

verzet naar deze commissievergadering.  

 

Wethouder Kuper geeft een korte toelichting op het agendapunt. 

 

In de eerste termijn wordt het woord gevoerd door: 

De heren Eilert (PvdA), Hoomoedt (GroenLinks), Tammes (CDA), Rep (PVV), Peters (Gemeentebelangen) 

en Buigel (VVD) en de dames Van der Horst (Ecologisch Alternatief) en Hemmen (Lijst Hemmen). 

 

Wethouder Kuper reageert op de vragen/opmerkingen en zegt toe een situatieschets (GroenLinks) toe te 

voegen. Ook zegt hij toe schriftelijk terug te komen op de vraag van GroenLinks wat het college doet als de 

raad geen verklaring van geen bedenkingen afgeeft. (T2023-05) 

 

TWEEDE TERMIJN 

 

In de tweede termijn wordt het woord gevoerd door de heren Hoomoedt (GroenLinks) en Buigel (VVD) en 

mevrouw Van der Horst (Ecologisch Alternatief). 

 

Wethouder Kuper geeft een reactie op de vragen/opmerkingen in de tweede termijn. 

 

De voorzitter noemt de gedane toezeggingen en vraagt de commissie of het onderwerp als bespreekpunt 

of als afhamerpunt naar de raadsvergadering van 1 februari a.s. kan. Geconcludeerd wordt dat het voorstel 

als bespreekpunt naar de raadsvergadering van 1 februari 2023 gaat. 
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7. Onderhoud gemeentelijke gebouwen 2023 

Wethouder Van der Goot geeft een korte toelichting. 

 

In de eerste termijn wordt het woord gevoerd door de heren Buigel (VVD), Van Dam (PvdA) Hoomoedt 

(GroenLinks), Tammes (CDA) en Koskamp (Gemeentebelangen) en de dames Hemmen (Lijst Hemmen) 

en Staphorst (PVV). 

 

Wethouder Van der Goot reageert op de vragen/opmerkingen in de eerste termijn. 

 

TWEEDE TERMIJN 

 

In de tweede termijn wordt het woord gevoerd door de heren Buigel (VVD), Van Dam (PvdA), Koskamp 

(Gemeentebelangen) en Hoomoedt (GroenLinks) en mevrouw Hemmen (Lijst Hemmen). 

 

Wethouder Van der Goot reageert op de vragen/opmerkingen in de tweede termijn en doet de volgende 

toezeggingen (T2023-06): 

- Inzichtelijk maken objectenlijst (VVD)  

- Wat wordt bedoeld met klein onderhoud wegen (Gemeentebelangen) 

- Huur van de woning waar een aanpassing moet komen naar gebruiker en onderhoudsniveau 

(Gemeentebelangen) 

 

De voorzitter noemt de gedane toezeggingen en vraagt de commissie of het onderwerp als bespreekpunt 

of als afhamerpunt naar de raadsvergadering van 1 februari a.s. kan. Geconcludeerd wordt dat het voorstel 

als bespreekpunt naar de raadsvergadering van 1 februari 2023 gaat. 

 

8. Woningbouw voormalig schoolplein Sellingen 

De heer Hoomoedt (GroenLinks) laat weten dat hij de in het voorstel genoemde initiatiefnemer is. Hij zal 

dan ook niet deelnemen aan de beraadslagingen en verlaat de zaal. 

 

Wethouder Kuper geeft een korte toelichting. 

 

In de eerste termijn wordt het woord gevoerd door de dames Heidekamp (CDA), Hemmen (Lijst Hemmen) 

en Van der Horst (Ecologisch Alternatief) en de heren Buigel (VVD), Rep (PVV) en Visscher 

(Gemeentebelangen). 

 

Wethouder Kuper reageert op de vragen/opmerkingen en zegt toe een onderbouwing te geven van het 

gevraagde krediet van € 25.000,-- (T2023-07). 

 

TWEEDE TERMIJN 

 

In de tweede termijn wordt het woord gevoerd door de heer Buigel (VVD) en mevrouw Heidekamp (CDA). 
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Wethouder Kuper reageert op de gedane opmerkingen/vragen en zegt toe zo mogelijk bouwkavels 

geclusterd aan de raad ter besluitvorming aan te bieden. (T2023-07). Daarnaast wordt er op 20 februari 

2023 een informatiebijeenkomst “Sturingsinstrumenten met betrekking tot woningbouw” gehouden.  

 

De voorzitter noemt de gedane toezeggingen en vraagt de commissie of het onderwerp als bespreekpunt 

of als afhamerpunt naar de raadsvergadering van 1 februari a.s. kan en geconcludeerd wordt dat het 

voorstel als afhamerpunt naar de raadsvergadering van 1 februari 2023 gaat. 

 

De heer Hoomoedt (GroenLinks) keert weer terug in de commissie. 

 

9. Begroting Openbaar Onderwijs Westerwolde 2023-2026 

Wethouder Potze geeft een korte toelichting op het voorstel.  

 

In de eerste termijn wordt het woord gevoerd door de dames Duursma (PvdA), Staphorst (PVV), Hemmen 

(Lijst Hemmen) en Heidekamp (CDA) en de heren Geukes (Gemeentebelangen) en Hoomoedt 

(GroenLinks). 

 

Wethouder Potze reageert op de gedane vragen/opmerkingen. 

 

Van de tweede termijn wordt geen gebruik gemaakt. 

 

De voorzitter vraagt de commissie of het onderwerp als bespreekpunt of als afhamerpunt naar de 

raadsvergadering van 1 februari a.s. kan. Geconcludeerd wordt dat het voorstel als afhamerpunt naar de 

raadsvergadering van 1 februari 2023 gaat. 

 

10.Sluiting 

De voorzitter spreekt de heer Klungel, journalist RTV Noord, toe en bedankt hem voor de wijze waarop hij 

de gemeente Westerwolde in de media heeft neergezet en sluit de vergadering. 

 

 

Ondertekening, 

 

Hanneke van Barneveld      Wilt Meendering   

Raadsadviseur       voorzitter 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


